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ابلاغ حکم تخلف مالي در تيم ملي فوتبال
 بعد از پايان ليگ

بخشي از حکم کميته اخلاق فدراسيون فوتبال در موضوع تخلفات 
مالي در تيم ملي فوتبال پس از پايان هفته سي ام ليگ برتر ابلاغ و 
اجرا خواهد شد. به نقل از ايسنا، در پي تخلفات مالي صورت گرفته در 
تيم ملي فوتبال که در طي آن برخي از کارکنان تيم ملي از اسپانسر 
طرف قرارداد فدراسيون فوتبال مبالغي را دريافت کرده بودند، کميته 
اخلاق فدراسيون فوتبال با بررسي اين پرونده، عليه مدير سابق تيم 
ملي حکم محروميت صادر کرده که بر اساس اطلاع خبرنگار ايسنا 
اين حکم پس از پايان هفته سي ام ليگ برتر جهت اجرا، ابلاغ خواهد 
شد. بر اساس اطلاعات واصله، محروميت سنگيني براي مدير سابق 
تيم ملي صادر شده و اين حکم از سوي کميته اخلاق براي امضا و 
اجرا در روند اداري فدراسيون قرار گرفته و دبيرکل فدراسيون فوتبال 
نيز آن را امضا کرده است.  پرونده تخلف مالي در تيم ملي فوتبال 
پس از آن مطرح ش��د که کميته اخلاق به اس��ناد و مدارکي دس��ت 
يافت که طي آن اسپانسر فدراسيون فوتبال مبالغ سنگيني را خارج 

از قرارداد در اختيار کارکنان تيم ملي قرار داده است.

فدراسيون ها حق خريد ارز 
از بازار غير رسمي را ندارند

مع��اون قهرمان��ي وزارت ورزش و جوان��ان گف��ت: ارز لازم براي 
فدراسيون ها بعد از تاييد شوراي برون مرزي با نرخ مصوب بانک 
مرکزي در اختيار آن ها قرار مي گيرد. معاون قهرماني وزارت ورزش 
و جوانان اعلام کرد همراه با سياست ها و برنامه هاي ابلاغي دولت 
پيرامون ساماندهي بازار ارز، هيچ يک از فدراسيون هاي ورزشي حق 
خريد ارز مورد نيازشان از بازارهاي غير رسمي را ندارند. محمدرضا 
داورزني با اش��اره به همکاري و همراهي بانک مرکزي با وزارت 
ورزش و جوانان گفت: خوشبختانه در زمينه تامين ارز مورد نياز براي 
اعزام تيم هاي ورزشي به مسابقات برون مرزي مشکلي نداريم و 
ارز لازم براي فدراسيون ها بعد از تاييد شوراي برون مرزي با نرخ 

مصوب بانک مرکزي در اختيار آن ها قرار مي گيرد.

درخواست کميته بين المللی المپيک برای 
بررسی اتفاقات کشتی ايران

کميته بين المللي المپيک از کميته ملي المپيک ايران خواس��ت 
تاريخ برگزاري نشست در مورد اتفاقات پيرامون حاشيه هاي مطرح 
شده در کشتي ايران را اعلام کند. با توجه به اتفاقات اخيري که در 
مورد کش��تي رخ داد، قرار بود ايران نشس��تي را با مسئولان کميته 
بين المللي المپيک و اتحاديه جهاني کشتي در لوزان سوئيس داشته 
باشند. اولين نامه IOC به کميته ملي المپيک ايران حدود يکي دو 
ماه قبل زده شده بود و حالا IOC بار ديگر از کميته ملي المپيک 
ايران خواسته است که زمان اين نشست را مشخص کند. کميته 
ملي المپيک ايران هم اعلام کرده که پس از انجام بررسي ها اين 

تاريخ را به اطلاع IOC خواهد رساند.
ماجراي کشتي ايران و موضوع عدم رويارويي ورزشکاران ايراني 
با نمايندگان رژيم صهيونيستي در پي اتفاقات اواخر سال گذشته با 

حساسيت از سوي نهادهاي بين المللي ورزش دنبال مي شود.

پيشخوان

ورزشی

رئيس کميته صدور مجوز حرفه اي سازمان ليگ با بيان اينکه 
نماين��دگان AFC براي راس��تي آزمايي مدارک باش��گاه ها به 
ايران مي آيند، گفت: امکان ش��کايت حضوري براي مربيان و 

بازيکنان فراهم نيست.
س��فر نمايندگان کنفدراس��يون فوتبال آس��يا به ايران در تاريخ 
هشتم ارديبهشت ماه، نگراني هايي را براي بعضي از باشگاه ها 
و ابطال پروانه حرفه اي سازي آنها در پي داشته است. همچنين 
تعدادي از مربيان و بازيکناني که از باش��گاه هاي خود طلبکار 
هستند، اميدوارند با حضور نمايندگان AFC، شکايت خود را با 
آنها در ميان بگذارند. از جمله علي دايي که در نشس��ت خبري 
خود درباره مشکلاتش با باشگاه پرسپوليس اعلام کرد با سفر 

ناظران AFC به ايران، مشکلش حل خواهد شد.
سهيل مهدي رئيس کميته صدور مجوز حرفه اي سازمان ليگ 
در اين خصوص گفت: سفر نمايندگان AFC به ايران طبق روال 
هرسال صورت مي گيرد و آنها براي مميزي مي آيند. چند نفر با 
تخصص هاي مختلف مدارک و امکانات را به صورت تصادفي 
بررسي و راستي آزمايي مي کنند. مهدي در پاسخ به اين سوال 
که با ش��رايط فعلي، وضعيت چند باش��گاه براي تاييد مدارک و 
امکانات خطرناک اس��ت؟ تصريح کرد: س��ازمان ليگ هرسال 
توصيه ه��ا و راهنمايي ه��اي لازم را به باش��گاه ها مي کند ولي 
مسئوليت نهايي بر عهده خود باشگاه ها است. ما در قالب راهنما 
کنار باشگاه ها هستيم تا آنها حداقل نقاط منفي را داشته باشند. 
اينکه واقعيت چيز ديگري اس��ت ممکن اس��ت در بعضي موارد 
ديده ش��ود. اينرا بايد خود باش��گاه ها پاسخگو باشند نه سازمان 

ليگ. هرسال هم مميزي ها سخت تر و جزئيات بيشتر مي شود. 
ب��ه همي��ن خاط��ر کيفيت، از الزامات AFC بيش��تر مورد توجه 
قرار مي گيرد. رئيس کميته صدور مجوز حرفه اي در خصوص 
اينکه بعضي از طلبکاران باش��گاه هاي اس��تقلال، پرسپوليس و 

تراکتورسازي اميدوارند با حضور نمايندگان کنفدراسيون آسيا 
شکايت خود را به آنها بدهند، تاکيد کرد: تعدادي از طلبکاران، 
در نامه نگاري با AFC، شکايت خود را به اين نهاد ارسال کرده 
اند. کنفدراس��يون آس��يا خودش در جريان هست. اينطور نيست 

که نماينده AFC از در وارد شود و طلبکاران نامه شکايت خود 
را به آنها بدهند. اين نمايندگان، مس��ئول مميزي هس��تند نه 

مسئول وصول مطالبات.
مه��دي ادامه داد: کنفدراس��يون آس��يا اطلاع��ات طلبکاران و 
ش��کايت آنها را به ما ارجاع داده اس��ت. اينجا فقط بحث بدهي 
باشگاه به بازيکن و مربي مطرح نيست بلکه بحث تعيين تکليف 
اين بدهي اس��ت. پس صرف داش��تن بدهي، اشکالي به باشگاه 
وارد نيست. بايد اين بدهي تعيين تکليف شود. اشکال آنجاست 

که باشگاه ها اين بدهي هاي خود را اظهار نکرده باشند.
 AFC وي در خص��وص اينک��ه عل��ي دايي گفته بود نمايندگان
مشکل مطالباتش را با باشگاه پرسپوليس حل مي کنند، اظهار 
کرد: علي دايي و پرس��پوليس يکس��ري مذاکرات با هم داش��ته 
ان��د. اينط��ور ک��ه علي دايي مي گويد، اي��ن مذاکرات به نتيجه 
نرسيده است. بايد آخرين مدارک رد و بدل شده بين دو طرف 
مميزي شود. البته وظيفه من اين نيست که چنين موضوعي را 
خب��ري کن��م. حتم��ا علي دايي و وکيلش نظراتي دارند ولي بايد 
ديد پرسپوليس چه مدارکي را ارائه داده و متناسب با آن تصميم 
گرفت. رئيس کميته صدور مجوز حرفه اي سازمان ليگ در پايان 
در پاس��خ به اين س��وال که آيا نگران وضعيت فعلي باشگاه ها و 
رد شدن مدارک شان نيستيد؟ گفت: هميشه يک مقدار نگراني 
بد نيس��ت. به هر حال هرس��ال مميزي هاي کنفدراسيون آسيا 
س��خت تر مي ش��ود. به خصوص اينکه از س��ال آينده بايد رفتار 
جوانمردانه مالي )فيرپلي مالي( هم در باش��گاه ها رعايت ش��ود. 

اين بحث از سال آينده در آسيا کليد مي خورد.

باهدفراستیآزماییباشگاههاانجاممیشود؛

حضورنمایندگانAFCدرایران

عذرخواهيگتوزوازهوادارانميلاناميدوارماینيستادربارسابماندپيروزيقاطعتيممليایرانبرابرآلمان
 دي��دار دو تي��م واليبال نشس��ته ايران و 
آلمان در سالن صدراي تبريز برگزار شد 
و تيم ملي واليبال نشس��ته کش��ورمان 
توانست ۳ بر صفر حريف قدرتمند خود 

را شکست دهد.
تيم ملي ايران در روز چهارم مسابقات ليگ جهاني واليبال نشسته 

در تبريز، با اقتدار تمام از سد تيم ملي آلمان گذشت.
تيم واليبال ايران در س��ه س��ت و با نتايج ۲۵ بر ۱۳، ۲۵ بر ۱۲ و 
۲۵ بر ۱۵ برابر تيم آلمان به پيروزي آسان دست يافت. البته تيم 

کشورمان صعودش به فينال مسابقات را قطعي کرده است
تيم واليبال نشس��ته ايران در س��ه بازي قبلي خود برابر روس��يه، 
بوس��ني و اکراين به برتري رس��يده و امروز در آخرين بازي دور 

مقدماتي به مصاف آمريکا مي رود.

اي��وان راکيتيچ، هافبک بارس��لونا ابراز 
اميدواري کرد که آندرس اينيس��تا در 
اين تيم بماند و او را يکي از بزرگترين 
بازيکنان تاريخ خواند. ستاره اسپانيايي 
دوران درخشاني در بارسا سپري کرد و 8 

قهرماني لاليگا و 4 قهرماني چمپيونزليگ با اين تيم کسب کرد. 
او در ۱6 سالگي به تيم اصلي بارسا منتقل شد  و حالا در آستانه 
حضور در ليگ چين اس��ت. با اين حال راکيتيچ ابراز اميدواري 

کرد که اينيستا در پايان فصل بارسا را ترک نکند.
او گفت: نمي دانم که اينيستا مي ماند يا مي رود ولي واقعا اميدوارم 
ک��ه تي��م را ترک نکن��د. او اين موضوع را مي داند، فکر مي کنم 
هواداران مي خواهند که او در تيم ما بماند، هميشه گفته ام که 

خودش بايد تصميم گيري کند.

جن��ارو گتوزو، س��رمربي ميلان پس 
از شکس��ت تيم��ش مقاب��ل بنونتو از 
ه��واداران عذرخواهي کرد. ميلان که 
روزهاي خوبي را سپري نمي کرد، شنبه 
شب به مصاف بنونتو قعر جدولي رفت و 

مقابل اين تيم شکست خورد تا حالا خطر از دست دادن سهميه 
ليگ اروپا را نيز حس کند. بنونتو از دقيقه 80، ۱0 نفره بازي کرد 
ولي با اين وجود توانست يکي از معدود امتيازات فصلش را کسب 

کند و پس از بازي، گتوزو از هواداران عذرخواهي کرد.
او گفت: طبيعي است که روند افت تيم را شاهد باشيم. وقتي 
بدون روح بازي کنيد، اينطور شرمگين مي شويد. مهم نيست 
که با دو، سه يا چهار مهاجم بازي کرده ايم زيرا هيچ کاري از 

پيش نبرديم و از لحاظ روحي، توانايي  اش را نداريم.

ملي پوش سنگنوردي ايران موفق شد به قهرماني جام جهاني روسيه دست پيدا 
کند. به نقل از ورزش سه، رضا عليپور در فينال اولين دوره مسابقات جام جهاني 
سنگ نوردي سال ۲0۱8 ميلادي که در »مسکو« جريان داشت، با رکورد ۵ ثانيه 
و 8۲ صدم ثانيه موفق شد با شکست »ولاديسلاو دئولين« به مقام قهرماني جام 
جهاني دست يابد. او در مقدماتي ماده سرعت با رکورد ۵ ثانيه و 68 صدم ثانيه در 
رده نخست ايستاد و راهي فينال شده بود. سريعترين مرد عمودي دنيا که رکورددار 
اين رشته محسوب مي شود، بار ديگر توانست به قهرماني هاي متوالي خود در سطح 
جهان ادامه دهد. نمايندگان ديگر ايران هم در ماده هاي سرعت مردان و زنان و 
ماده بولدرينگ حضور داشتند. در مقدماتي ماده سرعت مردان، احسان اسرار با 
رکورد 6.۳۲ در رده هجدهم، مهدي عليپور با رکورد 6.4۹ در رده بيست و سوم، 
پوريا کريمي پور با رکورد 6.68 در رده بيست و هشتم و محمدرضا احتشام نيا با 
رکورد 6.88 در رده سي و سوم ايستادند. در ماده سرعت زنان نيز اعظم کرمي با 
رکورد ۱0.۳۷ در رده چهل و شش��م، الناز رکابي با رکورد ۱0.۹0 در رده چهل و 
هشتم، فاطمه جعفري محمودآبادي با رکورد ۱۱.۷8 در رده پنجاه و پنجم، حديث 
نظري با رکورد ۱۲.0۵ در رده پنجاه و هفتم و بهاره بدرآبادي در رده ۱۲.۲0 در رده 
پنجاه و نهم قرار گرفتند. در مرحله مقدماتي ماده بولدرينگ مردان ۱0۹ شرکت 

کننده حضور داشت که حسين فاميل روحاني تنها نماينده ايران در رده ۹۹ قرار 
گرفت. در بولدرينگ زنان ۱00 سنگنورد حضور داشتند. ايران در اين بخش چهار 
نماينده داشت، الناز رکابي در رده ۳۳، فاطمه جعفري در رده ۷۳، بهاره بدرآبادي و 

حديث نظري نيز به صورت مشترک در جايگاه ۹۳ قرار گرفتند.

عليپور قهرمان جام جهاني سنگنوردي مسکو شد
يک قهرماني ديگر در کارنامه سريع ترين مرد عمودي جهان

سفر سرپرست باشگاه پرسپوليس به سوئيس؛

آخرین تلاش ها براي بخشش محروميت سرخپوشان
به دنبال رايزني هايي که مسئولان پرسپوليس از مدت ها قبل 
براي لغو محروميت اين باش��گاه در نقل و انتقالات تابس��تاني 
آغاز کردند، گرشاس��بي براي ادامه مذاکرات عازم ژنو ش��د. به 
نقل از مهر، پس از آنکه فيفا، باش��گاه پرس��پوليس را به دليل 
تخلف در پرونده انتقال مهدي طارمي به ترکيه از پنجره نقل و 
انتقالات زمس��تاني و تابس��تاني محروم کرد، رايزني ها براي به 
حداقل رساندن اين محروميت از سوي مسئولان اين باشگاه، 
وزارت ورزش و جوان��ان و برخ��ي نهادهاي ديگر آغاز ش��د. در 
همين راس��تا س��فرهاي مقامات و مس��ئولان ترکيه و فيفا به 
ايران نيز فرصتي را براي مس��ئولان باش��گاه پرسپوليس فراهم 
کرد تا در رايزني با آنها زمينه کاهش محروميت سرخپوش��ان 

از پنجره نقل و انتقالات را فراهم کنند، حتي در سفر اينفانتينو 
به تهران، حميدرضاگرشاس��بي سرپرس��ت باشگاه پرسپوليس 
در دي��داري کوتاه ش��رح ماجرا را ب��راي وي بازگو و رئيس فيفا 
تاکيد کرد که تمام تلاشش را براي کم شدن محروميت باشگاه 
پرس��پوليس انج��ام خواه��د داد. با اين حال اي��ن پايان تلاش 
مس��ئولان باش��گاه پرس��پوليس نبود و آنها در چند مرحله با در 
اختي��ار گرفت��ن وکلاي اروپايي به دنبال بخش��ش محروميت 
اين باش��گاه حداقل از پنجره نقل و انتقالات تابس��تاني ش��دند. 

در همين راستا حميدرضا گرشاسبي چندي پيش در سفري به 
س��وئيس گزارش��ات و مس��تندات باشگاه را به مسئولان کميته 
حقوقي فدراس��يون بين المللي فوتبال ارائه کرد تا ش��ايد بتواند 
زمينه کاهش محروميت باشگاه ايراني را فراهم کند. گرشاسبي 
در ادامه تلاش هاي خود براي بخشش باشگاه پرسپوليس امروز 
يکش��نبه راه��ي ژنو ش��د تا آخرين تلاش ه��اي خود و وکلاي 
اروپايي براي بخش��ش محروميت پرس��پوليس از پنجره نقل و 
انتقالات تابستاني را صورت دهد. وي روز دوشنبه در نشست با 

مسئولان کميته حقوقي فيفا، آخرين دفاعيات در اين پرونده را 
ارائه خواهد کرد. رايزني هاي مسئولان باشگاه پرسپوليس با فيفا 
اميدواري هايي را ايجاد کرده اما از آنجايي که تخلف اين باشگاه 
در انتقال طارمي به ترکيه مس��جل ش��ده بود، ش��انس بخشش 
کامل محروميت اندک است، با اين حال آنها اميدوارند آخرين 
تلاش ش��ان براي بخش��يدن محروميت باشگاه پرسپوليس در 
پرونده مهدي طارمي به نتيجه برس��د و پنجره نقل و انتقالات 
اين تيم باز شود. مسئولان پرسپوليس که از مدت ها قبل رايزني 
براي لغو محروميت اين باشگاه در نقل و انتقالات تابستاني را 
آغاز کردند، آخرين تلاش هاي خود را با حضور سرپرس��ت اين 

باشگاه در ژنو صورت خواهند داد.

فراخوانمناقصهعمومییکمرحلهای
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سرپرست کميته فوتسال گفت: درصدد هستيم تا مشکلات باشگاه هاي فوتسال را حل 
کنيم ولي اگر تيمي هم از حضور در ليگ برتر انصراف داد، جاي نگراني وجود ندارد.

علي کفاش��يان در گفتگو با مهر، در پاس��خ به اين س��وال که چرا کميته فوتسال رسما 
به بحث انحلال باش��گاه ها ورود نمي کند و جلوي اين مش��کل را نمي گيرد؟ گفت: 
در بحث انحلال تيم تاسيس��ات، ما صحبت هايي با مديران اين ش��رکت داش��تيم. ما 
امسال در صدد گرفتن اسپانسر براي فوتسال هستيم تا بتوانيم در بخش مالي کمکي 
به باشگاه ها داشته باشيم. باشگاه ها هم حق دارند. اين ناشي از مشکلات اقتصادي 
کشور است و هزينه ها را زياد کرده است. دو ماه ديگر تا شروع ليگ برتر زمان داريم 
و در صدد حل مشکلات هستيم. وي افزود: همه چيز درست است و کارها روي روال 
جلو مي رود. جاي نگراني نيست. ليگ هم شروع مي شود و ما اسپانسر مي گيريم. اگر 
ارگان هاي بالاتر هم به باش��گاهي اجازه ش��رکت در ليگ برتر ندهند، جايگزين هاي 
ديگري هستند که علاقه دارند در فوتسال فعاليت کنند. براي همين در صورت انحلال 
و انصراف تيم ها هم مشکلي پيش نمي آيد. ما در مرحله اول در صدد حل مشکلات 
باشگاه ها هستيم. وي در پاسخ به اين پرسش که چرا جلسات شما با مسئولان شرکت 
تاسيس��ات دريايي نتيجه اي نداش��ت؟، اظهار داش��ت: آنها مشکلاتي از مراجع بالاتر 
داشتند که اگر توانستند حل کنند، در ليگ برتر حضور خواهند داشت. ما با مسئولان شان 
صحبت کرديم. احتمال دارد تاسيس��ات به ليگ برگردد. آنها دارند مطالعات خود را 
انجام مي دهند. ان شاءا... که انجام بشود. ما هم هر کمکي از دستمان بر بيايد انجام 
مي دهيم. همانطور که گفتم دو ماه فرصت داريم و نگران اين نيس��تيم که تيمي در 
ليگ حاضر نشود. کفاشيان در اين خصوص که آيا اين اراده براي جلوگيري از انحلال 

تيم هايي مثل مقاومت قرچک و آتليه قم هم وجود دارد، تصريح کرد: باش��گاه هايي 
هس��تند که در فوتس��ال ما طرفداران زيادي دارند مثل مقاومت قرچک يا تيم آتليه. 
اين تيم ها پتانسيل زيادي هم دارند ولي از نظر اسپانسر دچار مشکلاتي هستند. اين 
ديگر خارج از دس��ت ما اس��ت. علاقه داريم که اين ش��هرها هم در فوتس��ال باش��ند و 
مسئولان شهر و استان بايد فکري به حالشان بکنند. وي در پاسخ به اين سوال که 
روند مذاکره ش��ما با اسپانس��ر به کجا رس��يده و قرار است اسپانسر چطور به باشگاه ها 
کمک کند، گفت: امسال يکسري اسپانسرها آمده اند که داريم مراحل قانوني را طي 
مي کنيم. اين برنامه از طريق پخش تلويزيوني سراسري و استاني و پخش اينترنتي 
دنبال مي ش��ود. در تلاش��يم تا اسپانس��ر خوبي بگيريم و درآمدش را به بدنه باشگاه ها 
تزريق کنيم. کفاشيان در اين خصوص که آيا ممکن است به خاطر همين مشکلات، 
تعداد تيم هاي ليگ برتر فوتس��ال کاهش يابد؟ اظهار داش��ت: خير، چنين چيزي در 
دستور کار نيست. مطمئنيم که کاهش تيم نداريم. تيم ها با همان تعداد )۱4 تيم( در 
ليگ برتر حاضر مي شوند. اگر هم تيمي انصراف داد، امتيازش به باشگاه ديگر واگذار 
مي شود مثل سال گذشته که دبيري اعلام کرد در ليگ شرکت نمي کند و امتيازش به 
تيم ديگري رسيد. وي در پاسخ به اين سوال که اين روزها صحبت از گرفتن ضمانت 
از تيم هاي ليگ برتري براي عدم انصراف از ليگ در جريان مسابقات بيشتر از قبل 
مورد توجه قرار گرفته اس��ت. آيا کميته فوتس��ال برنامه اي براي گرفتن اين ضمانت 
دارد؟ گفت: نمي دانم منظورش��ان از گرفتن ضمانت چيس��ت. يعني از باش��گاه ها پول 
بگيريم؟ به هر حال باشگاه ها با سرمايه گذاري هايي که خودشان انجام مي دهند، در 
ليگ برتر شرکت مي کنند و حضورشان در ليگ مسجل مي شود. بنابراين نيازي به 
گرفتن ضمانت اجرايي نيست. کفاشيان در خصوص اينکه سيدمحمد ناظم الشريعه 
سرمربي تيم ملي فوتسال علاقه داشت ليگ برتر به جاي ۱۵ تير، در خردادماه آغاز 
شود. آيا شروع ليگ در تيرماه قطعي است؟ نيز اظهار داشت: بله، اين تاريخ مصوب 
شده است. اين مصوبه هيات رئيسه سازمان ليگ است مگر آنکه براي تغيير آن دلايل 
خاصي وجود داشته باشد. وي با اشاره به اينکه امسال تيم ملي مسابقه رسمي ندارد اما 
ديدارها و تورنمنت هاي تدارکاتي خوبي براي اين تيم پيش بيني شده است، گفت: 
بله، ما مس��ابقات خوبي را پيش بيني کرده ايم. براي تيم المپيک و تيم جوانان هم 
برنامه داريم. ما با همان نگاهي که براي تيم ملي در مس��ابقات آس��يايي برنامه ريزي 
کرديم، به برنامه ريزي خود ادامه داده ايم. آقاي ترابيان هم مسئول اين کار است و 
ما مدام با هم جلسه داريم. حتي دنبال اين هستيم تا براي تيم هاي جوانان هم کادر 
فني و استعدادياب تعيين کنيم تا هميشه پشتوانه خوبي در فوتسال داشته باشيم. ما 
الان تيم خوبي براي المپيک نوجوانان آماده کرده ايم و حتي براي اين تيم ش��انس 

مدال مي بينيم.

نگران انصراف تيم ها از ليگ برتر نيستيم


